
Diskusia s brazílskymi firmami

Na Slovensko pricestovala 25-členná delegácia brazílskych podnikateľov. Diskutovali o možnostiach
podnikania v našej krajine a to aj v oblasti agropotravinárskeho sektora.

Stretnutia sa zúčastnili zástupcovia obcí a podnikateľskej sféry, na čele ktorej bol Renato Werner
Victor de Queiroz, honorárny konzul SR v Belo Horizonte. Diskutovali so zástupcami agentúry SARIO
a slovenskými podnikateľmi. Slovenskú poľnohospodársku a potravinársku komoru zastupoval člen
Predstavenstva SPPK Adrián Šedivý.

Cieľom podujatia bola výmena hlavných informácií o možnostiach podnikania brazílskych firiem na
Slovensku v oblasti potravinárstva, strojárstva a automobilového priemyslu.

Adrián Šedivý odprezentoval stav a výkonnosť slovenského potravinárskeho sektora a poukázal na
možné prieniky, kde by sa dal hľadať spoločný dialóg. Súčasťou jeho prezentácie boli aj informácie
o obchodných bariérach, obmedzeniach trhu z pohľadu importných licencií.



Počas rokovania sa brazílska strana živo zaujímala aj o oblasť obchodnej dohody medzi EÚ
a krajinami južnej Ameriky Mercosur.

„Po splnení všetkých podnikateľských výziev, environmentálnych obmedzení a iných podnikateľských
kritérií, v ktorých sa Brazília plne vyrovná podmienkam platným pre členské krajiny EÚ, osobne
nevidím problém, aby bol Mercosur ratifikovaný. Predpokladám, že medzi najdôležitejšie oblasti,
ktoré bude Únia najprísnejšie posudzovať, bude patriť oblasť životného prostredia a splnenie
ekologických noriem. Iba v tomto prípade sme ochotní túto dohodu prijať, skôr rozhodne nie“,
uviedol počas stretnutia člen Predstavenstva SPPK Adrián Šedivý.



Brazílski podnikatelia sa v rámci potravinárskych tém zaujímali aj o podmienky pre dovoz cukru do
krajín Európskej únie.

 


